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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: De werking OverKop-huizen Brussel 

 
Mevrouw de Collegevoorzitter, 
 

Ik bevroeg u reeds over mentale gezondheid in het algemeen en de opening van de OverKop-huizen in 

het bijzonder. Ruim 2 jaar na de opstart leek het me zinvol om even stil te staan bij deze hulpverlening 

en haar bereik.  

Op de centrale website van OverKop zijn de Brusselse locaties opgenomen, echter zijn er géén 

openingsuren vermeld. Wie naar de locaties stapt vindt alvast aan de buitenzijde géén enkele indicatie 

dat er zich achter de gevel een OverKop huis bevindt, noch een deurbel en noch een uitnodiging om 

binnen te komen, noch openingsuren.  Ook op de website van D’BROEJ is er geen vermelding van 

OVerKop.. 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel: 

- Op welke wijze werd er de voorbije twee jaren samengewerkt tussen de VGC en D’BROEJ om 

van de OverKop huizen een succes te maken? Welke extra ondersteuning bood de VGC? 

- Tot welke resultaten leidde deze samenwerking: hoeveel jongeren werden bereikt, welke 

partners namen een actieve rol op in de werking van OverKop Brussel? 

- Tijdens de oproep in 2021 diende ook vzw Habbekrats een dossier OverKop Brussel in. Deze 

vzw heeft veel ervaring met OverKop in Vlaanderen. Welke stappen zette D’BROEJ en de VGC 

om de expertise van deze vzw te benutten bij de uitbouw van OVerKop in Brussel? 

- Het OverKop huis in Oostende is vanaf de straatzijde zeer herkenbaar als OverKop huis en 

maakt zich complexloos bekend. Kan u toelichten waarom de OverKop huizen in Brussel 

‘verstopt’ zijn achter deuren en poorten? 

- Welke extra inspanningen voorziet u om OverKop verder uit te bouwen in Brussel?  

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

Bianca Debaets 
 

 


